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P R O T O K Ó Ł   Nr XXVII/2020 

z XXVII Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej w dniu 24.08.2020 r.          

 w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia”  w Radziejowicach  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1410 i trwała do godz. 2200 . 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Ad. 1. 

 Przewodnicząca RG G. Górka otworzyła XXVII Sesję Rady Gminy Radziejowice VIII 

kadencji i powitała P. Wójt U. Ciężką, radnych i pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecni byli wszyscy.  

Ad. 2. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła proponowany porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXV/2020 i XXVI/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Raport o stanie Gminy Radziejowice za rok 2019.  

6. Debata o stanie Gminy Radziejowice za rok 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radziejowice wotum 

zaufania.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radziejowice za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  absolutorium Wójtowi Gminy Radziejowice z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Radziejowice za 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sporządzenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice  
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obejmujących fragmenty miejscowości Kuklówka Zarzeczna. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie organizacji i zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu 

katechetycznego Kościoła Chrześcijan Baptystów w Rzeczypospolitej Polskiej  oraz 

udziału w kosztach jego funkcjonowania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Radziejowice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie kierownika jednostki 

organizacyjnej.  

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła wniosek radnego B. Kowalskiego o zmianę 

porządku obrad. Punkt 8 i 9.  

Pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Radziejowice za 2019 rok. 

Pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Radziejowice za 2019 rok. 

 Radca Prawny J. Supera-Steinhauer przedstawiła zapis art. 270 ust. 4  ustawy o 

finansach publicznych:  

Cyt. „Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje i zatwierdza 

sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu.” 

Dodała, że wobec powyższego nie widzi potrzeby rozdzielania tego projektu uchwały na dwie 

odrębne uchwały.  

 Radny B. Kowalski stwierdził, że ponieważ są to dwa różne sprawozdania należałoby 

je głosować oddzielnie.  

 Skarbnik Gminy M. Górniewska stwierdziła, że również nie widzi potrzeby  

rozdzielania tej uchwały na dwie odrębne uchwały.   

Przewodnicząca RG G. Górka poinformowała, że w pkt. 15 porządku obrad w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie kierownika jednostki organizacyjnej, należy zastąpić w sprawie 
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rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Józefa Chełmońskiego 

w Kuklówce Radziejowickiej.  

Następnie Przewodnicząca RG G. Górka poddała pod głosowanie wniosek radnego                    

B. Kowalskiego dotyczący zmiany porządku obrad.  

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 4 głosami „za” (B. Kowalski, E. Stępień, J. Leczkowska, P. Dymecki) 

- 11 głosami „przeciw” (B. Michałowska, B. Trzaskowska, G. Górka, J. Borowiec,                                   

M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, R. Kuziemski, U. Matusiak, Z. Madejczyk) 

Wniosek odrzucono.  

W związku z brakiem dalszych uwag do proponowanego porządku obrad Sesji RG 

Przewodnicząca RG G. Górka poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 14 głosami „za” ” (B. Michałowska, B. Kowalski, E. Stępień, G. Górka, P. Dymecki,                            

M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska,                                 

J. Borowiec, R. Kuziemski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (J. Leczkowska) 

Porządek obrad zatwierdzono. 

Ad. 3.  

Przewodnicząca RG G. Górka  powiedziała, że do protokołów z poprzednich Sesji RG 

Nr XXV/2020 i XXVI/2020 nie wpłynęły żadne uwagi. Następnie poddała je pod głosowanie.    

W wyniku głosowania, przy obecności 15 radnych: 

- 15 głosami „za” ” (B. Michałowska, B. Kowalski, E. Stępień, G. Górka, P. Dymecki,                            

M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska,                                 

J. Borowiec, R. Kuziemski, J. Leczkowska) 

Protokoły Nr XXV/2020 i Nr XXVI/2020 zatwierdzono. 

Ad. 4.  

Wójt Gminy U. Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

Ad. 5.  
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Wójt Gminy U. Ciężka przedstawiła Raport o stanie Gminy Radziejowice za rok 2019. 

(raport w zał. do protokołu) 

Ad. 6. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła zapis art. 28aa ustawy o samorządzie 

gminnym z informacją iż w debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez 

ograniczeń czasowych. W debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą 

zabierać głos. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w trybie określonym w ust.6, składa do 

przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami: w gminie do 20000 

mieszkańców – co najmniej 20 osób. Następnie poinformowała, że do debaty wpłynęły 3 

zgłoszenia od mieszkańców gminy, którym udzieli głosu po wypowiedziach radnych. 

W debacie o stanie gminy za rok 2019 wzięli udział kolejno Radni: 

1. Marek Leja – wystąpienie podsumowujące współpracę z Urzędem Gminy i gminnymi 

jednostkami organizacyjnymi, dotychczasowego rozwoju gminy, zrealizowanych zadań w 

zakresie bezpieczeństwa, oświaty, i infrastruktury drogowej,  

2. Jolanta Leczkowska – w kwestii dróg dojazdowych do miejscowości Benenard, Chroboty i 

Zazdrość, w szczególności drogi w Zazdrości od strony Chrobot, drogi do Benenardu od wsi 

Bednary gm. Puszcza Mariańska,  

 P. Wójt Gminy U. Ciężka odniosła się do wypowiedzi radnej J. Leczkowskiej w kwestii 

drogi łączącej wsie Bednary i Benenard wyjaśniając, że odcinek tej drogi położony jest na 

granicy trzech gmin Wiskitki, Puszcza Mariańska i Radziejowice. Dodała, że na odcinku drogi 

w Puszczy Mariańskiej jest nieuregulowany stan prawny dróg (poszerzenia). W budżecie 

Gminy Radziejowice zostały zabezpieczone środki na partycypowanie w kosztach tej drogi w 

formie dotacji w wysokości 50.000 zł.     

 Radna J. Leczkowska powiedziała, że mieszkańcy wsi Benenard przekazywali część 

swoich gruntów pod poszerzenia za darmo i  że jako sołtys angażowała się przy różnych  

inwestycjach drogowych.  

3. Paweł Dymecki – odczytał wystąpienie dotyczące  m.in. oceny realizowanych inwestycji w 

gminie, nieuregulowanego stanu dróg gminnych, oceny realizacji zadań w ramach planowania 

przestrzennego, oraz realizacji zamówień publicznych, prowadzonych postępowań 

administracyjnych, funkcjonowania szkół na terenie gminy, złej współpracy ze schroniskiem  

w Radysach, 
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 Z-ca Wójta A. Jankowski stwierdził, że radny P. Dymecki pracuje w Radzie Gminy od 

kilku miesięcy, a w swojej wypowiedzi kwestionuje wiele zadań z lat poprzednich. Sprawa 

podejmowanych decyzji przez Wójta Gminy dotyczą także poprzednich Radnych, którzy 

zatwierdzali uchwały Rady Gminy. Zadania w zakresie planowania przestrzennego również są 

realizowane po uprzednich ustaleniach z radnymi na komisjach. Następnie odniósł się do 

kwestii braku jawności przy realizacji zamówień publicznych, że zgodnie z obowiązującym 

regulaminem nie wszystkie zapytania ofertowe podlegają publikacji w bip. Wyjaśnił również 

sprawę  kosztorysowania i projektowania  inwestycji.  

 Radny Z. Madejczyk odniósł się do współpracy w Radzie Gminy i powiedział, że radni 

nie powinni się źle wypowiadać o gminie.  

 P. Wójt U. Ciężka powiedziała, że każdy organ gminy posiada własne kompetencje, 

uregulowane przepisami prawa. Dodała, że wiele spraw poruszonych przez radnego                                   

P. Dymeckiego leży w gestii Rady, a nie Wójta Gminy. W sprawie budowy boiska szkolnego 

w Radziejowicach poinformowała, że trzykrotnie był składany wniosek o dofinansowanie tego 

zadania ale  nie uzyskał on aprobaty. Został złożony kolejny wniosek i czekany na decyzję w 

tej sprawie. Dodała, że o realizacji tego zadania również decydowała wspólnie z  Radą Gminy, 

a nie jednoosobowo.   

Z-ca Wójta A. Jankowski wyjaśnił, że informacja  o złej współpracy ze schroniskiem w 

Radysach dotarła do Urzędu Gminy na początku zeszłego roku i od razu była podjęta 

interwencja w tej sprawie.  

4. Bogdan Kowalski – rozwój gminy jest dynamiczny ale wątpliwości budzi brak rozwoju w 

poszczególnych miejscowościach takich jak Budy Józefowskie, jak również sposób realizacji 

inwestycji drogowych. 

Następnie odniósł się raportu o stanie gminy za rok 2019 w zakresie: sytuacji demograficznej 

gminy, działu administracji i wydatków na oświatę, porównania finansowania gminy 

Radziejowice i gm. Jaktorów. 

 P. Wójt U. Ciężka odniosła się do sprawy inwestycji drogowych w Budach 

Józefowskich i wcześniejszych ustaleń z poprzednim sołtysem wsi, że drogę w tej miejscowości 

należy wyremontować po zakończeniu modernizacji drogi 579 Grodzisk Mazowiecki  -

Radziejowice, ponieważ tamtędy poprowadzone są objazdy. Następnie dodała, że z budżetu 
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Gminy sporo się przeznacza na utrzymanie Szkoły Podstawowej w Kuklówce Radziejowickiej. 

Wspomniała także o przekazaniu działki gminnej na plac sołecki w Budach Józefowskich.   

 Radny P. Dymecki zapytał o zwiększenie środków finansowych  na budowę otwartego 

obiektu rekreacyjno-wypoczynkowego.   

P. Wójt U. Ciężka  wyjaśniła, że zwiększenie wydatków dotyczyła m.in. prowadzenia 

dodatkowych prac odwadniających teren, co wpłynęło również na częściowe odwodnienie 

szkoły. Dodała, że były to nieprzewidziane wydatki w budżecie.  

Radny B. Kowalski zwrócił uwagę, że została przerwana transmisja Sesji podczas jego 

wypowiedzi. Dodał, że w zeszłym roku była podobna sytuacja.  

W związku z zaistniałą sytuacją Przewodnicząca RG G. Górka ogłosiła 5-cio minutową 

przerwę.  

Przewodnicząca RG G. Górka wyjaśniła, że kilkuminutowe przerwy w transmisji 

wynikają ze zbyt słabego łącza internetowego i instalowaniu światłowodu w Powozowni.   

Następnie Przewodnicząca RG G. Górka udzieliła głos mieszkańcom gminy, którzy zgłosili się 

do debaty, wg. kolejności zgłoszeń  zgodnie z art. 28aa ust. 8 ustawy o samorządzie  gminnym.  

1) Mieszkaniec m Kamionka – Wiesław Blacharski wypowiedział się w kwestii: wydatków 

inwestycyjnych w miejscowościach Korytów i Radziejowice w porównaniu z pozostałymi 

sołectwami, wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi, użytkowania samochodu 

służbowego, funkcjonowania urzędu gminy, porównania raportu Gminy Radziejowice z 

raportem gm. Żabiej Woli. 

Przewodnicząca RG G. Górka ogłosiła 5-minutową przerwę techniczną.  

Mieszkaniec m. Kamionka – Wiesław Blacharski w dalszej wypowiedzi odniósł się do remontu 

ul. Kwitnących Jabłoni w m. Kamionka.  

2) Mieszkanka m. Tartak Brzózki - Ewa Springer Kakiet odniosła się do budżetu gminy za rok 

2019, który był dziewięciokrotnie nowelizowany uchwałami Rady Gminy Radziejowice, 

natomiast Komisja Rewizyjna podpisała wniosek o nieudzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy, który został oceniony negatywnie prze Regionalną Izbę Obrachunkową w Warszawie. 

Stwierdziła, że Gmina Radziejowice ma dobrze wykonany budżet za rok 2019 i realizuje 

inwestycje na miarę swoich możliwości.   
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 Radny P. Dymecki stwierdził, że przedmówczyni odniosła się do kolejnych punktów 

dotyczących absolutorium a nie raportu o stanie gminy. 

3) Mieszkanka m. Korytów A – Anna Majchrzak zrezygnowała z udziału w debacie ze względu 

na długie wypowiedzi przedmówców. Zaapelowała do radnych o obiektywizm w 

podejmowaniu decyzji oraz działanie na rzecz i dobro całej gminy.  

Radny B. Kowalski stwierdził, że zmiany budżetowe uchwalane przez radnych to jest 

plan do wykonania, a wykonanie budżetu  i kontrola to zupełnie inny temat. Następnie 

przestawił zasady i tryb pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca RG G. Górka podziękowała radnym i mieszkańcom gminy za udział 

w debacie nad Raportem o stanie gminy za rok 2019.  

Ad. 7. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Radziejowice wotum zaufania. Następnie poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski) 

- 4 głosami „przeciw” (B. Kowalski, E. Stępień, P. Dymecki, J. Leczkowska)                     

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/202/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 8.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy wraz ze sprawozdaniem finansowym za rok 2019. Następnie poinformowała, że RIO 

wydało pozytywną opinię o przedłożonym przez Wójta Gminy Radziejowice sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2019r. (uchwała Pł.118.2020 z dn. 20.04.2020 w zał. do 

protokołu) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Mrówczyński poprosił radnego Radosława 

Kuziemskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejowice w 

sprawie nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 

2019. Stwierdził, że nie wiadomo jakimi przesłankami kierują członkowie Komisji Rewizyjnej 
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którzy opowiedzieli się za wnioskiem o nieudzielenie absolutorium i już w zeszłym roku 

podważali oraz negowali zasadność udzielenia absolutorium, mimo tego że wcześniej podpisali 

wniosek do RIO za jego udzieleniem. Dodał, że jego zdaniem takie działanie ośmiesza radnych 

oraz działa na niekorzyść gminy. Wobec powyższego będzie wnioskował o rozwiązanie 

Komisji Rewizyjnej.  

Radny R. Kuziemski odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2019 

(wniosek w zał. do protokołu). Poinformował, że pomimo iż nie brał udziału w Komisji 

Rewizyjnej  na której podpisywany był wniosek o nieudzielenie  absolutorium Wójtowi Gminy 

wykazywał stanowisko na wcześniejszych posiedzeniach, iż jest „za” udzieleniem 

absolutorium.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska odczytała wyjaśnienie do zgłoszonych zarzutów przez 

członków Komisji Rewizyjnej głosujących za niedzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy 

Radziejowice za 2019 rok. 

Przewodnicząca RG G. Górka odczytała negatywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie o wniosku Komisji Rewizyjnej RG Radziejowice w sprawie 

nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Radziejowice za 2019 rok.(uchwała RIO 

Pł.235.2020 w zał. do protokołu)  

Przewodnicząca RG G. Górka ogłosiła 10-minutową przerwę techniczną. 

 Radny P. Dymecki poprosił o wyjaśnienie rozbieżności kwoty z działu dotyczącego 

zbiórki odpadów komunalnych  w sprawozdaniu i w raporcie o stanie gminy. Różnica wynosi 

40.124 zł.   

 Skarbnik Gminy M. Górniewska wyjaśniała, że różnice te mogą wynikać z ponoszenia 

w budżecie gminy innych kosztów takich jak koszty pracownicze.  

 Radna J. Leczkowska zauważyła różnice w kwotach wykazanych w sprawozdaniu w 

dziale 756 niż w opisówce. 

Skarbnik Gminy M. Górniewska wyjaśniała, że należy zsumować odpowiednie rubryki 

i żadnej różnicy finansowej nie ma. Następnie odczytała poprawnie zapisane kwoty w dziale 

756.  
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Wiceprzewodniczący RG M. Soból odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radziejowice 

za 2019 rok. 

Następnie Przewodnicząca RG G. Górka poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski) 

- 3 głosami „przeciw” (B. Kowalski, E. Stępień, P. Dymecki)  

- 1 głosem „wstrzymującym się” (J. Leczkowska)                    

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/203/2020 w zał. do protokołu) 

 P. Wójt U. Ciężka w ramach podziękowań  za dobrą współpracę wręczyła pani Skarbnik 

M. Górniewskiej bukiet kwiatów.  

Ad. 9.  

Przewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie absolutorium 

Wójtowi Gminy Radziejowice z tytułu wykonania budżetu Gminy Radziejowice za 2019 rok. 

Następnie poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski) 

- 4 głosami „przeciw” (B. Kowalski, E. Stępień, P. Dymecki, J. Leczkowska)                    

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/204/2020 w zał. do protokołu) 

 Z-ca Wójta A. Jankowski w imieniu swoim oraz pracowników Urzędu Gminy złożył 

podziękowania i gratulacje dla Pani Wójt U. Ciężkiej z tytułu udzielonego absolutorium za rok 

2019 wręczając bukiet kwiatów.  

 P. Wójt U. Ciężka podziękowała Radnym za udzielone absolutorium w imieniu swoim 

i pracowników urzędu.  
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Sekretarz Gminy W. Micewicz podziękowała Radnym za współpracę z Urzędem Gminy 

wręczając na ręce Przewodniczącej RG bukiet kwiatów.  

Przewodnicząca RG G. Górka podziękowała za wyróżnienie i  dobrą współpracę, 

życząc dalszych sukcesów ze wzajemnym poszanowaniem.  

Ad. 10.  

Skarbnik Gminy M. Górniewska przedstawiła proponowane zamiany budżetowe na rok 

2020.  

Przewodnicząca RG G. Górka po omówieniu projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2020 rok poddała go pod głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 12 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, P. Dymecki, B. Kowalski) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (E. Stępień, J. Leczkowska)                    

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/205/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 11.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radziejowice  obejmujących fragmenty miejscowości Kuklówka Zarzeczna. 

Następnie Przewodnicząca RG G. Górka poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 12 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, E. Stępień, J. Leczkowska)      

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (P. Dymecki, B. Kowalski)               

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/206/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 12. 

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie organizacji i zasad prowadzenia 
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pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Chrześcijan Baptystów w Rzeczypospolitej 

Polskiej  oraz udziału w kosztach jego funkcjonowania. 

Następnie poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, E. Stępień, J. Leczkowska,                       

P. Dymecki)      

- 1 głosem „wstrzymującym się” (B. Kowalski)               

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/207/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 13.  

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Radziejowice. 

Następnie poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, E. Stępień, J. Leczkowska,                       

P. Dymecki, B. Kowalski)               

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/208/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 14.  

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy Malinki w m. Kamionka.  

Następnie poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, E. Stępień, J. Leczkowska,                       

P. Dymecki, B. Kowalski)               
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Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/209/2020 w zał. do protokołu) 

Ad. 15.  

Przewodnicząca RG G. Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej im. Józefa Chełmońskiego w Kuklówce 

Radziejowickiej.  

Radna U. Matusiak podziękowała dyr. SP w Kuklówce Radziejowickiej S. Król za 

przybycie na Sesję RG i złożenie szczegółowych wyjaśnień do skargi.   

Dyr. SP w Kuklówce Radziejowickiej S. Król podziękowała za  uznanie skargi przez 

Radę Gminy za bezzasadną. 

Następnie Przewodnicząca RG G. Górka poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (B. Michałowska, G. Górka, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Leja, M. Bielak, 

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, R. Kuziemski, E. Stępień, J. Leczkowska,                       

P. Dymecki, B. Kowalski)               

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXVII/210/2020 w zał. do protokołu)  

Ad. 16. 

Przewodnicząca RG G. Górka poinformowała, że w ostatnim czasie wpłynęły 3 

zapytania radnego P. Dymeckiego w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, na 

które zostały udzielone odpowiedzi i są opublikowane w bip.  

Ad. 17. 

Radny Z. Madejczyk podziękował p. Ewie Springer Kakiet za wyrażenie pozytywnego 

zdania o pracy Pani Wójt i Urzędu Gminy Radziejowice.  

Ad. 18.  

Przewodnicząca RG G. Górka zamknęła  XXVII Sesję VIII kadencji Rady Gminy 

Radziejowice.  

Protokołowała               Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice 

Insp. Anna Chadryś                       Grażyna Górka 

 


